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Nawiązując do Państwa wniosku z dnia 22 marca 2021 r., zgłoszonego na posiedzeniu Komisji

Gospodarki Miejskiej,  Ochrony Środowiska i Rolnictwa w sprawie poprawy obsługi komunikacyjnej

osiedli  Park  Chopina,  Park  Moniuszki  i  Bończyk  oraz  korespondencji,  prowadzonej  z  Zarządem

Transportu  Metropolitalnego  w  Katowicach,  dotyczącej  możliwości  przedłużenia  przebiegu  linii

autobusowej nr 788 celem obsługi w/w dzielnic uprzejmie informuję, że z uwagi na brak środków

finansowych w ubiegłorocznym oraz obecnym budżecie Miasta Mysłowice nie jest możliwa realizacji

złożonego wniosku.
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